
 
 
Skolebestyrelsesmøde på Sønderskov-Skolen 
 

Dato: 25-01-2022 

Inviterede:  Jeppe Solløs Rasmussen, Camilla Rudebeck Juhl, Christina Elkjær Mette Roed Høg, Lars Nicolaisen, 

Steffen Holm Witsø, Vivi Brit Nielsen, Jane Dollerup Rasmussen, Thomas Brink Slothuus, Mads Prytz, 

Maya Molhim, Christian Vejen Eriksen, Ulla Lassen og Birgit Dyngby 

Fraværende: Maya Molhim, Jane Dollerup Rasmussen 

Sted: Lokale 21 

Referent: Ulla Lassen 

 

1) Budget v. Ulla 

Referat Regnskabet for 2021 udleveret og gennemgået.  

Budgettet for 2022 gennemgået og drøftet. 

 

2) Procedure omkring kommende forflyttelsesrunde og fagfordeling v. Birgit 

Referat Tidsplan for fagfordeling, forflyttelse m.m. gennemgået. 

 

3) Corona-situationen på skolen v. Ulla og øvrig ledelse 

Referat Der blev orienteret om antallet af smittede samt hvordan praksis er. 

 

4) Bestyrelsesforum i skoledistriktet v. Jeppe 

Referat Mødet for skolebestyrelserne i cityskolerne blev afholdt mandag i sidste uge. Det var et godt og 

konstruktivt møde, hvor bl.a. tildelingsmodellen og omstrukturering af FRO-møderne blev 

drøftet. Alle var enige i ønsket om at arbejde fælles på at brande det gode tilbud, vi har i 

folkeskolerne. 

Hvordan man ønsker muligheden for større frihed til folkeskolerne blev drøftet. 

Der ønskes en fortsat dialog mellem skolebestyrelserne i city distriktet.  

 

5) Status omkring LEAPS v. Christian og øvrig ledelse. 

Referat Kører fint. Alle teams er i gang med planlægning af kommende projekt 

Besvarelsesprocenten blandt medarbejderne ved den nyligt afsluttede spørgeskemaundersøgelse 

var på 100 % 

I næste uge får skolen besøg af nogle lærere fra Spanien. De skal følge 3. årgang. 

Leaps uddannelse har været afviklet igen for nye medarbejdere. 

Vi er i dialog med Herfølge om sparring, samarbejde omkring lærerbesøg hos hinanden m.m.. 

Herfølge skole er en skole som vores.  

 

6) Nyt fra medarbejdere 

Referat Efter den turbulente tid omkring Mettes pludselige død før jul, er alle kommet godt tilbage efter 

nytår og der er en god stemning blandt medarbejderne. 

 

Da Mette havde opsagt sin stilling med udgangen af i år, havde vi i ledelsen planlagt fordeling af 

opgaver m.m., så dette var på plads. Men det har selvfølgelig været en meget anderledes og svær 

start.  

Birgit afholder korte sparringssamtaler med alle medarbejdere omkring næste skoleår. 

Hun oplever også at der er en god stemning. 



Vi har et meget lavt sygefravær p.t.  

 

7) Nyt fra elevrådet 

Referat Pga Corona har det ikke været muligt at afvikle elevrådsmøder. 

De to elevrådsrepræsentanter har aftalt med Jesper at prøve at få afviklet et elevrådsmøde online. 

 

8) Forårets opgaver - første spadestik v. Jeppe (arbejdsdag mv.) 

Referat Forældrearbejdsdagen er planlagt til afholdelse lørdag den 23. april, kl. 9.30 til 13.00 

Christina er tovholder og udfærdiger bl.a.  invitation sammen med Camilla. 

Der udsendes en teeser snarest med datoen for at få sat kryds i kalenderen. Forslag om, at der er 

et event i løbet af dagen.  

 

 

9) Eventuelt 

Referat Vi er i gang med indskrivning til kommende 0. klasser. Der er 74 mulige børnehaveklassebørn i 

vores skoledistrikt.  

Der har været udsendt brev til mulige børnehaveklasse forældre, mulighed for besøg i en 0. 

klasse, mulighed for besøg og rundvisning på skolen. Endvidere var børnehaver inviteret til 

fremvisningsaftenen. 

Punkter til næste møde 

 

10) Punkter til næste møde tirsdag den 22. februar 2022 

Referat På mødet i februar måned deltager Jesper fra Kata-fonden. 

Ønsker til fondsansøgning 

 

 

Venlig hilsen Jeppe og Birgit 


